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CENÍK INZERCE ŽIVOTA BĚCHOVIC

1/31/2 1/4

A4
A4 A4 A4

1/8
A4

1/16
A4

1/6
A4

Velikost 1 strany A4-uvnitř         3 840,- Kč
Velikost 1 strany A4-poslední strana         4 480,- Kč

Velikost 1/2 strany A4-uvnitř         1 920,- Kč
Velikost 1/2 strany A4-poslední strana         2 240,- Kč

Velikost 1/3 strany A4-uvnitř         1 440,- Kč
Velikost 1/3 strany A4-poslední strana         1 680,- Kč

Velikost 1/4 strany A4-uvnitř            960,- Kč
Velikost 1/4 strany A4-poslední strana         1 120,- Kč

Velikost 1/6 strany A4-uvnitř            720,- Kč
Velikost 1/6 strany A4-poslední strana            840,- Kč

Velikost 1/8 strany A4-uvnitř            480,- Kč
Velikost 1/8 strany A4-poslední strana            560,- Kč

Velikost 1/16 strany A4-uvnitř            240,- Kč
Velikost 1/16 strany A4-poslední strana            280,- Kč

Uvedené ceny jsou včetně DPH.
Ceník je platný od 1.1.2016
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SLOVO STAROSTY

Prázdninové slovo starosty

Milí Běchovičáci,
když jsem vzpomínal na loňské 
prázdniny, přál jsem si, aby ty 
letošní byly stejně svobodné               
a s pěkným počasím. Loni jsme 
touto dobou měli omezení již jen 
ve zdravotnických zařízeních            
a veřejné dopravě. Letos jsme 
zcela bez omezení, a tak zbývá 

jen doufat, že počasí, které bývá v prvních letech nové 
dekády vždy trošku horší vyjde na pohodu.
Běchovice budou v průběhu letních prázdnin žít několika 
investicemi, které budeme buď načisto dokončovat – 
nová část budovy základní školy, nebo nově připravovat. 
V průběhu května a června t.r. jsme obdrželi finanční 
prostředky, které nám dovolí zahájit tolik očekávané 
investiční akce. Největší z nich je revitalizace centra              
a výstavba nového náměstí s kapličkou. Projekt, který jste 
si vybrali sami při soutěži architektonických návrhů. 
Zahajovat (tedy kopat) se začne patrně až po volbách, 
neboť lhůta pro vypsání soutěže i vyhodnocení nabídek 
zabere řadu týdnů. Do konce roku ale lze očekávat, že se 
v centru stavební stroje objeví.

ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

Stejný postup bude zvolen i v případě připravené 
cyklostezky do Újezdu nad Lesy. Podél trati by měla 
vzniknout trasa s kvalitním povrchem, dostatečně 
prostorná a s odpočinkovými místy. Součástí realizace by 
mělo být i nové stromořadí.
Obě investice budou hrazeny z dotací hlavního města 
Prahy.
Léto bývá v Běchovicích ve znamení klidu. Nekonají se 
žádné velké společenské akce. Jediným zpestřením 
života v průběhu července a srpna, které pořádá naše 
městská část, jsou letní kina na Staré poště. Pozvánku              
na oba termíny najdete uvnitř tohoto vydání ŽB.
Prázdniny vždy utečou jako voda. Zejména pak školákům 
se jeví 2 měsíce ve výsledku krátké. Já ale věřím, že si                
v jejich průběhu všichni odpočineme a v září, které bude 
akcemi naplněno, se na některé z nich určitě potkáme. 

S přáním pohodového léta se loučím.

Ondřej Martan,
váš starosta

ÚMČ Praha - Běchovice
Českobrodská 3
190 11 Praha 9

+ 420 281 028 611

podatelna@praha-bechovice.cz

.........................................................................................

.........................................................................................

..........................................................................
 

@

Úřední hodiny:
Pondělí 8-12  13-17
Středa   8-12  13-18
Pátek     8-12



strana 4

ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE

Jak budou vypadat zeminové valy 
okolo Běchovic 2? 

Dne 23. 6. 2022 byli občané (zejména) Běchovic 2 pozváni  
na veřejné projednání budoucí podoby protihlukových 
opatření, jejichž realizaci vyvolá plánovaná výstavba 
Pražského okruhu. Po letech vyjednávání se podařilo 
dosáhnout cíle. Hlavní město Praha vykoupilo pozemky 
přiléhající ke čtvrti Běchovice 2 s tím, že na nich bude moci 
být realizován plán tzv. „zelených pásů“, majících primárně za 
cíl snížit hlukovou a emisní zátěž z přilehlého Pražského 
okruhu. 
Občanům byly představeny 4 varianty výškového uspořádání 
a 3 způsoby možného funkčního využití nově vzniklých 
terénních celků. Každý občan si mohl plnohodnotně 
prohlédnout představené vizualizace a v probíhající diskusi 
se zeptat na všechny detaily plánovaných opatření, nejen 
starosty, ale i pozvaných projektantů a investora (zástupce 
MHMP). Přítomní občané pak mohli na závěr hlasovat                     
a svým hlasem podpořit jimi preferovanou variantu výšky                 
i budoucí funkce.
Z hlasování vyplynula jednoznačná preference nejvyšší 
varianty zeminového valu dosahující až ke 45 metrům. 
Zároveň byla z nabízených funkcí vybrána varianta s nejvyšší 
mírou zalesnění.
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Rozhodnutí našich občanů bude dalším vodítkem pro vedení 
radnice při svých jednáních a zároveň jasným argumentem, 
který by měl tato jednání podpořit. Věříme, že jednání budou 
úspěšná a na výstavbě zeminového valu, jako protihlukové 
bariéry se začne pracovat v dostatečném předstihu                     
před zahájením jakýchkoli stavebních prací na nadřazené 
dopravní síti.

Petr Vich
místostarosta
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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ÚŘAD MČ PRAHA - BĚCHOVICE
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RADA MČ PRAHA - BĚCHOVICE

źpronájem části pozemků pro realizaci cyklostezky A5/A25 
Běchovice – Újezd nad Lesy;

źnávrh na vyrovnání majetko-právních vztahů, týkajících 
se části pozemku parc.č. 639/2, k.ú. Běchovice;

źnávrh na odkoupení nemovitosti – garáže v ulici Mladých 
Běchovic;

źžádost o vybavení učebny pro ukrajinské děti v klubu 
Běcho;

źnávrh na odkoupení nemovitostí – budovy čp. 31 (rodinný 
dům) a souvisejících pozemků;

źznění zásadní připomínky č. 1- č. 13 MČ Praha – 
Běchovice k podobě nového Metropolitního plánu;

źznění pozitivní připomínky č. 1 MČ Praha – Běchovice                 
k podobě nového Metropolitního plánu;

źnávrh výběru zhotovitele stavebních prací v Základní 
škole Praha – Běchovice;

źnávrh havarijní opravy výtahu v budově Mateřské školy 
Čtyřlístek Praha – Běchovice;

źnávrh na opravu spár chodníků.

źnávrh na uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o výpůjčce 
části nebytových prostor v jednotce 2/181 v budově čp. 2  
v ulici Mladých Běchovic;

źnávrh na uzavření dodatku ke smlouvě o nájmu bytové 
jednotky v nemovitosti č.p. 2, Praha – Běchovice, byt č. 
161  – 2. prodloužení;

źnávrh na uzavření Dodatku č. 1 ke smlouvě o pronájmu 
částí pozemků v MČ Praha – Běchovice za účelem 
umístění kontejnerů na obnošené ošacení a obuv se 
společností KOUTECKÝ s.r.o.;

źnávrh na aktualizaci pojištění majetku MČ Praha – 
Běchovice;

źnávrh na souhlas s cenovou nabídkou na zhotovení 
kompletní projektové dokumentace, vč. zajištění ÚR               
pro vybudování dobíjecí stanice pro elektromobily;

źnávrh na souhlas s návrhem zadávací dokumentace                 
pro veřejnou zakázku s názvem „Realizace stavby 
CYKLOSTEZKY 2020 - Trasa I“;

źnávrh na schválení návrhu rámcové servisní smlouvy            
na údržbu a opravy závlahového systému zeleně                    
na nádvoří areálu Stará pošta;

źnávrh na souhlas s nákupem cepákového žacího ústrojí 
na údržbu zeleně;

źnávrh na souhlas s uzavřením Dodatku č. 11 ke Smlouvě  
o dílo na dodávku a údržbu geografického informačního 
systému MISYS;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 20/22 - výherních hrací 
přístroje a jiná technická herní zařízení;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 21/22 – zvýšení rozpočtu 
– daň z příjmů PO;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 22/22 – zvýšení rozpočtu 
– mimořádné výdaje v souvislosti s poskytováním pomoci 
občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 
federace;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 23/22 – zvýšení rozpočtu 
– účelová investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy 
„Zvýšení kapacity ZŠ III. etapa“;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 24/22 – výsledky 
finančního vypořádání za rok 2021.

             RNDr. Soňa Beroušková
tajemnice ÚMČ

Na svém 96.  jednání dne 22.6. 2022 mimo jiné Rada 
MČ projednala:

Na svém 94. jednání dne 25.5.2022 mimo jiné Rada 
MČ projednala:

Na svém 95.  jednání dne 8.6.2022 mimo jiné Rada 
MČ projednala:

źnávrh revokace Rozpočtového opatření č. 06/22 – 
zapojení výnosů z prodeje nemovitostí a investorských 
kompenzačních příspěvků;

źnávrh zhodnocení volných finančních prostředků;
źnávrh na vyřazení nedokončeného hmotného majetku;
źnávrh na aktualizaci pojištění majetku MČ Praha – 

Běchovice;
źnávrh na skupinové úrazové pojištění členů JSDH;
źnávrh na výměnu vstupních portálů hlavního a bočního 

vstupu do budovy Základní školy Praha – Běchovice;
źnávrh Dodatku č. 1 ke Smlouvě o výpůjčce nemovitostí            

s příspěvkovou organizací Mateřská škola Čtyřlístek 
Praha – Běchovice;

źnávrh na pronájem bytové jednotky č. 2/386 v Centru 
dostupného bydlení;

źnávrh na pronájem bytové jednotky č. 2/281 v Centru 
dostupného bydlení;

źnávrh na prodej pohledů MČ Praha – Běchovice;
źaplikaci Metodiky spoluúčasti investorů na rozvoji hl. m. 

Prahy a návrh na úpravu Pravidel pro spolupráci              
s investory za účelem rozvoje veřejné infrastruktury 
Městské části Praha – Běchovice;

źžádost o souhlas společnosti s převodem podílu 
společnosti Běchovice 4 s.r.o.;

źnávrh na souhlas s objednáním zpracování PD 
„Závlahový systém vně areálu Stará pošta“;

źnávrh na souhlas s uzavřením Dodatku č. 1 ke smlouvě             
o dílo „Využití srážkových vod – areál Stará pošta“;

źžádost nájemce prostor k podnikání Stará pošta – bar                  
o prominutí dluhu;

źnávrh na stanovení počtu zastupitelů pro volební období 
2022–2026;

źnávrh programu 21. zasedání Zastupitelstva MČ Praha – 
Běchovice dne 15.6.2022.

źnávrh Rozpočtového opatření č. 14/22 – zvýšení rozpočtu 
– příprava a zkoušky ZOZ;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 15/22 – zvýšení rozpočtu 
– účelová investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy 
„Strategie adaptace hl. m. Prahy na změnu klimatu“ – 
Náměstí Běchovice;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 16/22 – zvýšení rozpočtu 
– účelová investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy 
„A5/A25 Cyklostezka Běchovice – Újezd nad Lesy“;

źnávrh Rozpočtového opatření č. 17/22 (školy a školské 
zařízení);          

źnávrh Rozpočtového opatření č. 18/22 – zvýšení rozpočtu 
– mimořádné výdaje v souvislosti s poskytováním pomoci 
občanům Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské 
federace;

źnávrh na poskytnutí odměny ředitelce příspěvkové 
organizace Mateřská škola Čtyřlístek Praha – Běchovice;

źnávrh na poskytnutí odměny řediteli příspěvkové 
organizace Základní škola Praha – Běchovice;

źnávrh na l ikvidaci a vyřazení nepotřebného                               
a nepoužitelného majetku;

źnávrh na skupinové pojištění odpovědnosti členů JSDH;
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NOVINKY V BĚCHOVICÍCH

Změna způsobu parkování 
u základní školy a radnice

Vážení spoluobčané,
radnice vyslyšela stížnosti mnohých občanů na vozidla, 
parkující celodenně před budovou základní školy a před 
budovou radnice. Tato parkoviště, již nyní před ZŠ                   
a v blízké budoucnosti před budovou radnice, by měla 
primárně sloužit řidičům, kteří potřebují na omezenou 
dobu navštívit již zmíněné instituce. Dlouhodobě 
zaparkovaná vozid la znemožňuj í  parkoviště 
plnohodnotně využít, a proto zde bylo instalováno nové 
značení (ve spolupráci s Policií ČR a OŽPD Praha 21).
Nově je zde možno zaparkovat pouze s parkovacími 
hodinami na dobu nepřesahující 2 hodiny. Věřím, že 
nová úprava značení přinese zlepšení způsobu 
parkování a odradí zejména středočeské řidiče                      
od zneužívání prostoru jako parkoviště P+R.

Michal Jiřík
radní

MŠ

Den dětí - Olympiáda
v Mateřské škole Čtyřlístek

Den dětí jsme ve školce oslavili pohybem. Celé dopoledne 
jsme totiž sportovali na olympiádě. Pro děti bylo připraveno 
pět disciplín (běh, skok do dálky, hod míčkem, překážková 
dráha a stříkání vody na cíl).
Děti se snažily podat ty nejlepší výkony, ale zároveň 
povzbuzovaly a fandily ostatním. Za to si právem vysoutěžily 
medaile, diplomy a malý dáreček. Dokonce si pochutnaly              
na zmrzlině. A protože nám celý den počasí přálo, obědvali 
jsme na čerstvém vzduchu na školkové zahradě.

Marie Vostatková, 
učitelka MŠ
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MŠ

Slavnostní pasování na školáky                   
v Mateřské škole Čtyřlístek

V pondělí 20.6.2022 se v mateřské škole setkali rodiče, 
děti a paní učitelky, aby se rozloučili s předškoláky, kteří 
po prázdninách odcházejí do 1. třídy základní školy.
Na úvod programu zazpívaly děti z Berušek, Delfínků    
a Rosniček písničky o prázdninách a škole                            
a zarecitovaly slib předškoláků.
Následovalo pasování z předškoláka na školáka. Paní 
učitelka Eliška Petráková je slavnostně pasovala 
mečem a na památku děti dostaly šerpu a knihu                      
s věnováním.
Ve druhé části programu se děti i rodiče zapojili                     
do hudebního programu s panem harmonikářem                    
a zazpívali si několik známých písniček za doprovodu 
tahací harmoniky.
Na závěr si pochutnali na zmrzlině.

Slavnostní odpoledne se vydařilo a všem se moc líbilo.

Bc. Eva Mašitová
ředitelka MŠ
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 Jak jsme budovali zahradní jezírko               
v Mateřské škole Čtyřlístek

Pro školní rok 2021/2022 si děti z Ekotýmu v naší mateřské 
škole vybraly téma „Voda“.
Po analýze a plánování, které jsme prováděli na podzim, si                  
s děti stanovily za cíl vybudovat zahradní jezírko, jako zdroj 
pitné vody, který přiláká některé živočichy na školní zahradu.
Již v říjnu nám ochotný tatínek daroval nádrž na jezírko                   
a umístil ho do země na zahradě. Od té doby děti pozorovaly 
a zaznamenávaly, kolik vody v různých měsících do jezírka 
napršelo, jak v průběhu roku voda mění svá skupenství. Děti 
si také povídaly o zvířátcích žijících ve vodě a u vody. 
Vytvořily koláže z fotografií a vlastních kreseb o životě 
vybraného zvířátka a také vodních rostlin.
Na jaře, na schůzce velkého Ekotýmu jsme s rodiči a dětmi 
naplánovali brigádu. A tak se nám jedno červnové odpoledne 
konečně podařilo splnit cíl, vybudovat zahradní jezírko                      
i s lekníny a s bylinkovým záhonem. Ochotní tatínkové 
donesli do školky velké kameny na obložení jezírka a skalku. 
Rostliny jsme z části pořídili z našetřených peněz od rodičů               
z „Jablíčkového dne“ a z „Jarmarku“ a některé rostliny nám 
přinesli rodiče. Plán prací jsme měli připravený ze schůzky 
Ekotýmu, ale přesto se tatínkové domlouvali na místě, jak si ji 
rozdělí. Nejprve děti vyprázdnily jezírko a pomocí kbelíčků 
odnosily vodu ke vzrostlým stromům. Tatínkové jezírko 
vyčistili hadicí. Potom vykopali drny trávy a vytvořili z kamenů 
a zeminy skalku a připravili ji pro sázení. Paní učitelky                       
s maminkami rozmístily na záhon rostliny a zasadily                      
do zeminy. Děti potom zasazené rostliny zalily konvičkami.

Po vykonané práci se všichni mohli občerstvit připravenou 
šťávou od paní kuchařky, melounem a koláčky.
Odpoledne jsme si moc užili, podařilo se vytvořit krásné 
jezírko s lekníny a kosatcem, do kterého se nám možná 
přistěhují žabky, rybičky nebo jiná zvířátka. Budou sem 
chodit pít ptáčci a děti je budou moci pozorovat. Zahradu nám 
zkrášluje nový koutek živé přírody, a kromě jezírka můžeme 
obdivovat bylinky jako mátu, bazalku, levanduli, šalvěj nebo 
mateřídoušku.

Bc. Eva Mašitová
ředitelka MŠ
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Testování SCIO

Základní škola pravidelně využívá jako jednu z možností 
zpětné vazby získaných znalostí žáků testování za jednotlivá 
období nezávislou společností SCIO. V letošním roce bylo 
dle pravidel společnosti umožněno testování z domácího 
prostředí. Škola tuto možnost využila ve 3., 5.,6. a 9.ročníku.
Výsledky zjišťujeme z hlavních předmětů – Čj, M, Aj, ale také 
dle věku z obecných studijních předpokladů, či klíčových 
kompetencí.
Celkové vyhodnocení srovnává naše žáky se žáky všech 
zúčastněných škol. Přes velmi obtížné dvouleté období 
coronavirových opatření, které se samozřejmě negativně 
dotklo také školní výuky  se ve většině případů výsledky naší 
školy pohybují v rozmezí průměru a výše. V letošním školním 
roce jsou výsledky nadprůměrné.
Kéž budoucí čas a světové události jsou příznivé pro 
vyučování v míru a poklidné atmosféře.

Martin Brabenec
zástupce ředitele ZŠ

Etické dílny

V tomto školním roce měly všechny třídy možnost zúčastnit se vybraného programu z pestré nabídky organizace Hope4kids. 
Jednalo se o programy všeobecné primární prevence, které zábavnou formou pomáhají budovat charakter dětí i dospívajících             
a předcházet jejich rizikovému chování.
Programy na naší škole vedla empatická a stále se usmívající paní lektorka Rút Kořínková, která dokázala aktivity přizpůsobit 
konkrétním potřebám jednotlivých tříd a následně poskytla také zpětnou vazbu a doporučení pro další práci  s třídou.
Všechny programy byly interaktivní, paní lektorka využívala pestrou škálu didaktických metod jako je hraní rolí, diskuse, 
skupinové aktivity a hry podporující komunikaci, spolupráci a kreativitu. Pro nejmladší školáky byl program zpestřen 
maňáskovou loutkou, která do tříd přinesla odlehčení a humor.
Vzhledem k tomu, že děti byly v posledních dvou letech ve velké sociální izolaci, uvítali jsme zejména zážitkové stmelovací 
programy Tajemný ostrov a Filmovou školu, ve kterých bylo zapotřebí se vzájemně domluvit, pomáhat si  a dát přednost 
společnému zájmu před svým vlastním. První a druhé třídy měly programy zaměřené na kamarádské chování, učení se 
ohleduplnosti a trpělivosti. Společné hry je měly povzbudit k vzájemným pozitivním vztahům.
Myslím, že pro nás učitele bylo přínosné především to, že jsme mohli vystoupit ze své role a stát se pozorovateli, kteří dokáží 
zachytit i to, co v běžné výuce zachytit nelze.

Šárka Brabencová
učitelka
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Skončil školní rok
Skončil školní rok 2021/22 a myslím, že mohu říct, že jej naše škola zvládla úspěšně. Byť jednoduchý a běžný 
rozhodně nebyl. Výuka již na rozdíl od loňska probíhala prezenčně ve škole, ale velký čas jsme se potkávali zahaleni 
v rouškách a za dalších mimořádných opatření, která měla zabránit infekci Covidu. Děkuji dětem, rodičům i kolegům, 
že jsme se s potížemi vypořádali se ctí. Další velkou zkouškou byla probíhající rekonstrukce školy. První a druhé třídy 
se učily v upravených prostorách školní družiny. Zbylých jedenáct tříd se poskládalo do deseti učeben v hlavní 
budově školy. Pokud zvedáte obočí, že tu matematicky něco nehraje – jedna třída měla další učebnu v šatně 
druhého stupně. A šatna byla na hlavní chodbě, a taky před učebnami. Hlavně v zimě to bylo na doraz. Do školy se 
chodilo zadním vchodem přes zahradu. Do jídelny nebyl přímý přístup pro zásobování. Mohl bych pokračovat 
opravdu hodně dlouho, ale moje sdělení směřuje jinam. Děkuji Vám všem, že jsme to zvládli! Výsledek stojí za to. 
Máme krásnou moderní školu, jak říkávám „nejlepší v Běchovicích“, ale ani celopražského srovnávání bych se určitě 
nebál. Všechny třídy jsou vybaveny praktickým a funkčním nábytkem, v každé nové učebně je interaktivní tabule, a 
také vnější žaluzie. Kdo znal stav před rekonstrukcí, ten ví, jaký problém bylo přehřívání učeben. Třešničkou na dortu 
je terasa na střeše školy, kde je dle mého jeden z nejhezčích výhledů na Běchovice. Později tu plánujeme 
exterierovou učebnu. S našimi žáky se budu těšit v krásné nové škole od 1. září a vás ostatní srdečně zvu na den 
otevřených dveří, termín bude ještě upřesněn. 

Báječné léto všem školákům i dospělákům přeje za celou ZŠ Praha-Běchovice
Jaroslav Svátek, 

ředitel školy

Vážení a milí přátelé,

dovolte mi, abych touto cestou poděkovala rodičům a dětem z 5.A, kteří pro mě a pro paní asistentku Oxanu Šťastnou 
uspořádali rozlučkový večer plný úsměvů, vzpomínek, dojetí a darů. Moc si všeho vážím, moc vám všem děkuji.
Ušli jsme všichni společně obrovský kus cesty. Nebyla vždycky poseta růžovými okvětními lístky, občas se nad ní objevily                
i mráčky. Ale nakonec vždycky nad mraky vyšlo slunko, rozjasnilo naši mysl a osvítilo náš společný cíl. K němu jsme 
společně všichni došli. Došli jsme moudřejší a zkušenější a zároveň neméně veselí, upřímní a přátelští. Cílová páska nám 
pomohla otevřít nové obzory, spřádat nové sny a věřit v nové naděje. Nechť se nám všem splní.
Moji milí přátelé, milí rodiče a milé děti, loučím se s vámi nejenom po pětileté spolupráci ve třídě, loučím se s vámi všemi                   
i po čtrnácti letech v běchovické škole.
Přeji vám všem krásné léto, dobrý vítr v plachtách, samé dobré lidi kolem sebe a každý den důvod k úsměvu.
Upřímně

Eva Horáková
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Účast na výtvarné výstavě

V průběhu měsíce května se děti z 2.B. a.4.B zúčastnily 
výtvarné výstavy vypsané muzejní radou Újezdského 
muzea. Téma výstavy bylo „Přírodou krok za krokem                      
v českých písních a básních“. Děti z obou tříd se tématu 
zhostily na výbornou a jejich obrazy byly vystaveny a velmi 
pochváleny. Do konce měsíce června byla možnost si je                
v muzeu prohlédnout. V 2.B. prostorově ztvárnily písničku 
Zdeňa Svěráka a Jaroslava Uhlíře Mravenec jde trávou a děti 
ze 4.B písničku Stromy od stejných autorů. Všechny výtvory 
byly moc hezké.

M. Schusterová, M. Čížková
učitelky ZŠ

Rozloučení se školním rokem

Jako rozloučení se školním rokem měly děti ze školní družiny 
objednané představení Bublinková a žonglérská show. Celé 
představení bylo moc hezké, děti se mohly zúčastnit 
žonglování nebo zkusit své hula hop dovednosti. Pozorovaly 
bublinky všech barev a velikostí a nakonec se někteří do 
bublinek i schovaly. 

Přejeme všem dětem i dospělým krásné prázdniny.
Vychovatelky ŠD
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Klub Běcho
Červen jsme na klubu odstartovali ve znamení blížících se 
letních dobrodružství. Jak je naším zvykem, vzali jsme to 
pořádně a vydali se rovnou na Cestu kolem světa                          
na parádním Dni Běchovic. A zase bychom to nebyli my, 
kdybychom u toho něco nevyráběli a nedopřáli si pohodové 
místo na pobývání. Mohli jste si u nás vyrobit indiánskou 
čelenku z barevných per, náhrdelníky z nastříhaných brček              
a korálků, exotické šňůry plné barevných květů, nebo si u nás 
obstarat senzační malování na obličej, na které se dokonce 
stála, vlastně spíš seděla, fronta. Vytáhli jsme z klubu také 
velkou krabici Duppla, takže kdo si nechtěl nic vyrábět, anebo 
mu třeba byly řekněme dva roky, tak si u nás mohl postavit 
Zoo nebo koleje.
Červen také pro mnohé z vás i některé z nás přinesl konec 
školního roku. Asi nebudeme přehánět, že se všem ulevilo, ať 
už proto, že obhájili takové známky na vysvědčení, jaké si 
přáli, anebo proto, že skončily školní povinnosti. Nebo oboje. 
A protože to byl pro všechny hodně náročný rok, kdy ještě                 
o Vánocích byla spousta škol zavřená kvůli covidu a pořád se 
dohánělo něco, co se na distanční výuce nešlo naučit, měli 
jsme u nás v klubu hned dva dny zaměřené na duševní 
zdraví. A protože na to nejsme takoví machři, jak bychom 
chtěli být, pozvali jsme si jednou odborníky z organizace 
Fokus s jejich programem Blázníš? No a!  a podruhé 
odborníky z Národního ústavu duševního zdraví.
A co si pod trochu podivnými slovy „duševní zdraví“ 
představit? Je to něco jen pro lidi, kteří jedí zdravě a meditují? 
Nebo je to naopak pro ty, kteří se ráno budí se sevřeným 
žaludkem, nebo je občas přepadne velký smutek, a oni 
nevědí proč? Dozvěděli jsme se, že duševní zdraví, neboli 
psychická pohoda, se týká opravdu každého. Je to hledání 
způsobů, které nám pomáhají, jak se cítit dobře, anebo aspoň 
líp. Takže nejdřív je dobré si uvědomit, kdy se dobře necítíme, 
a naopak, co nám dělá radost a jak z toho ze všeho ven tou 
nejlepší cestou. Žádné překvápko, že každý tu cestu máme 
trochu jinou, ale zároveň i tak existuje spousta způsobů, jak si 
pomoct. Dozvěděli jsme se hodně užitečných a praktických 
tipů, včetně toho, kam se obrátit, když si už nevíš rady. Pokud 
jsi na našich dnech pro duševní zdraví nebyl nebo nebyla, 
vůbec nic se neděje, můžeš se zastavit na klubu a můžeme 
se spolu poradit. Nebo můžeš rovnou zavolat na Linku 
bezpečí, ale to už určitě znáš třeba ze školy.
A co nás čeká v červenci? Dvě skvělé akce. Příměstský tábor 
Superhrdinové!?!, který bude probíhat 18.-22. července 
přímo u nás v klubu. Totiž budeme samozřejmě hodně mimo 
klub, vždycky mezi 10.00-16.00. Bude zadarmo, včetně jídla. 
Budeme se zaměřovat na to, v čem máme každý 
superschopnosti, tedy jedinečné vlastnosti, co nám jde a co 
třeba můžeme naučit i druhé. A třeba to taky trochu přispěje              
k duševní pohodě. 
Hned po příměšťáku bude následovat další skvělý týden                 
s naším programem Nech to plavat. Budeme jezdit celý týden 
25.-29.7. do bazénu AXA, kde se budeme osvojovat plavání 
nebo si zlepšovat techniku. Akce je určená hlavně pro děti, 
které neměli tak často příležitost plavání trénovat. Budeme 
mít totiž pro sebe trenéra a celou plaveckou dráhu. Sraz bude 
vždy ve 13.00, návrat v 17.30 nejpozději. Bazén je hned                  
u zastávky Masarykovo nádraží, takže budeme jezdit vlakem. 
Opět zadarmo.
A aby toho nebylo málo, hned poté bude v klubu 1.-5. srpna 
intenzivní kurz českého jazyka pro děti z Ukrajiny. Že to zní 
moc jako učení o prázdninách? Kdo už znáte Polinu, která               
u nás kurz češtiny učí už od dubna, tak víte, že se s ní sice 
opravdu naučíte, ale že letní kurz bude opravdu hravý a plný 
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aktivit. Kurz je zase zadarmo a ještě se jedno dvě volná místa 
najdou. Pokud máš zájem nebo znáš někoho v tvém okolí, 
kdo by kurz potřeboval, zastav se u nás pro přihlášku.
A jak bude klub otevřený o prázdninách? Prvních 14 dní                  
v červenci budeme mít zavřeno, budeme chystat příměstský 
tábor. Pak budou oba tábory, a 8.-19. srpna budeme mít opět 
otevřeno ve středu a ve čtvrtek, jako vždycky. Samotný konec 
srpna je ještě ve hvězdách, ale některé dny určitě otevřeno 
bude, vždycky to najdeš napsané u nás na dveřích klubu.  
Těšíme se na tebe a na prázdniny!

Zuzanna Zelenková Beedřichová
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Letní prázdniny:

Z důvodu dovolené bude knihovna v některých týdnech 
během prázdnin uzavřena, tyto dny jsou v plánku vyznačeny 
červeně. Zavřeno bude také první týden v září. V ostatních 
týdnech bude otevřeno v běžné otevírací době, úterý od 9 do 
12 hodin a od 15 do 18 hodin a čtvrtky od 12 do 18 hodin 
(označeno zeleně). Všechny červnové a prázdninové 
výpůjčky je možno bez sankčního poplatku vrátit do 15. září 
2022.

Přeji všem krásné léto.

Hana Santolíková, 
knihovnice

SOCIÁLNÍ SLUŽBY BĚCHOVICE

KNIHOVNA

Děkuji MČ Praha – Běchovice za přání a dárek k mým narozeninám, které mi osobně předal 
pan Michal Jiřík. 

S. Formanová

SUDOKU

Sudoku č. 1

Sudoku č. 2
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KNIHOVNA

Pasování

15. června proběhlo v knihovně slavnostní pasování. 
Čtyřicítka žáků prvních tříd předvedla své čtenářské 
dovednosti. Za odměnu děti dostaly čtenářský průkaz, 
knížku, tričko a malé občerstvení. Za pomoc s přípravou               
a v průběhu akce děkuji Emmě Čížkové a Janu Holečkovi,            
za pěkné fotografie Jendovi Jechovi a Petru Vichovi.
Knížky pro tuto příležitost každoročně vydává nakladatelství 
Triton pod záštitou SKIP (Svaz knihovníků a informačních 
pracovníků) v rámci projektu Knížka pro prvňáčka. Cílem 
tohoto projektu je přivést děti hned od počátku školní 
docházky do knihoven, vytvářet u nich návyk na pravidelnou 
četbu, rozšiřovat jejich dovednosti v získávání informací                 
z různých dostupných zdrojů, propagovat dětské čtenářství              
v rodině, škole a obci a oceňovat žáky prvních tříd originální 
knížkou.

Hana Santolíková, 
knihovnice
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Vážení čtenáři,

dovolte mi, abych vás na níže 
uvedených řádcích pozval                  
na letošní akci, kterou pořádáme 
každoročně na konci letních 
prázdnin.
Léto se kvapem blíží a s ním 
souvisejí také přípravy na letošní 
D e n  z d r a v í  a  l o u č e n í                         
s prázdninami. I když se vlastně 

jedná o závěr prázdnin, tak finální přípravy musí být hotové 
do konce června. A na co se můžete těšit? Letošní ročník 
jsme pojali v duchu kouzel, magie a čarování. Tomu bude 
také odpovídat celý průběh odpoledne. Začátek akce, která 
se bude konat dne 27.8.2022, což je sobota, je naplánován 
na 14 h. Mezi tradiční účinkující již patří variace tanečních 
vystoupení, která mají nějaký vztah k volbě tématu. Letos to 
tedy bude s nádechem kouzel a magie. Jak už samotný duch 
odpoledne naznačuje, tak by nebylo možné akci uskutečnit               
a zároveň nepozvat nějakého kouzelníka. Profesionální 
kouzelník tedy přijde a bude kouzlit ať už sám, nebo i s diváky, 
které do kouzlení aktivně zapojuje. Jeho program je 
koncipován tak, aby zaujal jak dětské diváky, tak i ty dospělé. 
Dalším počinem, který jsme pro vás připravili je bublinková 
show. Jedná se o profesionálního „bublinkáře“, který je 
schopen předvést nečekané kousky s mýdlovými bublinami 
včetně kompletního “zabalení dospělého člověka” do bubliny. 

SOCIÁLNÍ SLUŽBY BĚCHOVICE
Součástí tohoto vystoupení bude pak následná dílnička                
pro případné zájemce o čarování s bublinami. Poslední 
událostí, která bude součástí hlavního programu je 
vystoupení s cvičeným psíkem Edou. Jedná se o border-kolii 
a spolu s páníčkem Kubulou vám předvedou originální show, 
kterou jste zaručeně ještě neviděli! Během představení vás 
například přesvědčí o tom, že Eda je mnohem lepší tanečník 
než jeho „méně chlupatý pán“. Ukáže vám neskutečné psí 
kousky, skoky a dovednosti. Součástí představení budou 
také humorné scénky, ve kterých vám Kubula předvede, jak 
Edu všem trikům naučil, a dokonce si k sobě na pódium 
pozve diváky, kteří s ním budou dělat psí kusy. 
Součástí akce bude pochopitelně nezbytný doprovodný 
program, ve kterém se můžete těšit na zdravotní část – 
možnost nechat si změřit tlak, hladinu cukru v krvi a také 
hladinu nasycenosti krve kyslíkem. A pak volnočasovou                  
a soutěžní část. Sem patří již osvědčená jízda na koni                      
a malování na obličej. Soutěže pro děti jsme letos koncipovali 
na zručnost a obratnost. A tak si děti budou moci vyzkoušet 
chůzi po SLACKLINE s doprovodným jištěním, dále pak 
rychlost, s jakou lze zatlouct hřebík do špalku, nebo střelba 
vodní pistolí na terč. Celé odpoledne bude provázet zkušený 
moderátor Martin Císař.
Těšíme se na viděnou.
Přeji všem příjemné léto.

Martin Stromský
ředitel SSB

SDH PRAHA - BĚCHOVICE
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Běžíme s DM
Dne 7.5. 2022 jsem v rámci oddílu kolečkového bruslení 
zorganizovala akci Běžíme s DM. Bylo to sice jen na 3,5km, 
čas měly jen Lůca s Elou Josefínou Kubátovi a Jířa a Lenička 
Zmrzlá, ale myslím, že jsme si to náležitě užily a zúročily tak 
naše společné páteční oddílové běhy. Protože i pro bruslení 
je běh základem. Jak správně dávat ruce a nohy je důležité při 
běhu i při bruslení. Je to dobré pro koordinaci těla.

Ivana Kafková
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Jak se bruslí s padákem?
Dne 18.5. 2022 jsem vzala na areál Na korunce, pro naše 
bruslení, padák. Každé dítě, zájem dokonce měli i jeden 
tatínek a jedna maminka na bruslích, vyzkoušeli, jaké to je, 
když je při pohybu brzdí padák.
Všem se ale podařilo padák zvednout, a to tedy vůbec není 
jednoduché, a chvilku při jízdě udržet ve vzduchu. Celou 
hodinku jsme si takto zablbli. 
Určitě to ještě zopakujeme, všem se to moc líbilo.

Ivana Kafková
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MČR v rychlobruslení 
ve Veselí nad Moravou

Fantastický úspěch na letošním Mistrovství ČR                           
v dráhovém rychlobruslení zaznamenal hned v několika 
kategoriích místní sportovní klub TJ Sokol Běchovice II.
V žákovské kategorii získala titul mistryně ČR v bodovacím 
závodě Karolína Lisecová. Bodovala také v eliminačním 
závodě a dalších dvou sprinterských kategoriích, kde pro svůj 
klub získala hned 3 bronzové medaile.
Skvělou reprezentaci ve stejné kategorii předvedly také Klára 
Duffková s celkovým 8.místem a Lucie Olivová, která                    
na letošním MČR nasbírala hlavně velkou dávku zkušeností 
a odvahy. 
V kategorii kadetek získala ve sprintu bronzovou medaili 
Barbora Hradecká a její sestra Tereza Hradecká, která se                  
ve své dorostenecké kategorii poprala hned o 2 bronzové 
medaile, a to v bodovacím a eliminačním závodě.
Ani pánské kategorie nezůstaly bez účasti místních 
závodníků a v dorostenecké kategorii se Daniel Berka                      
a Matěj Remeš umístili, v boji s evropskou špičkou, na 
krásném 6. a 8. místě.
Naše nejmladší účastnice žákovské kategorie B Eliška 
Lisecová a Aneta Krepsová se pochlubily parádními starty                 
a nenechaly se zahanbit ani ve vytrvalostní kategorii, celkově 
se tak umístily na krásném 11. a 18. místě a odvážejí si 
hromadu zážitků a zkušeností z velkých závodů. 
Srdečně gratulujeme všem zúčastněným a děkujeme                
za výbornou reprezentaci místního sportovního klubu.
Kdo toto sportovní odvětví ještě neznáte, buďte si jisti, že je 
na co se dívat! 
V případě, že máte děti, které rády bruslí, neváhejte nás 
kontaktovat nebo zavítat na naše pravidelné tréninky v úterý 
a čtvrtek od 17:30 h. nebo neděli od 16 h., v areálu                       
Na korunce. 
Srdečně uvítáme každého nového člena, bez ohledu                    
na věkovou kategorii.
Všichni jsme začínali na fitness bruslích a sami vidíte, kam až 
to můžete dotáhnout!

 
Klára Prokopová

trenérka TJ Sokol Běchovice II
Tel.: 606 960 142

@tjsokolbechoviceii
@sokolbechovice
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ZDE BY  MOHL BÝT VÁŠ INZERÁT
Velikost 1/8 A4

Cena 480,- Kč (včetně DPH)
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Běchovičtí Sršni 
už jsou na prázdninách!

Běchovičtí Sršni všech kategorií mohou na uplynulou 
soutěžní sezónu vzpomínat v dobrém. I my, diváci, rodiče                  
a fanoušci, budeme vzpomínat na krásné fotbalové zážitky. 
Školička může být pyšná na výsledky svých turnajů, mladší 
přípravka je naší nejúspěšnější kategorií. Sezónu ukončila   
na prvním místě tabulky. Starší přípravka má bilanci 
vyrovnanou, počet výher stejný jako počet proher. Mladší žáci 
obsadili slušný střed tabulky a starší dorost také. 
Naši nejstarší fotbalisté nám k tomu všemu přidali další 
dobrou zprávu. Kluci se rozhodli pokračovat pod vlajkou 
Běchovických Sršňů i v kategorii mužů! Držme jim palce, 
budou to potřebovat! Na příští sezónu se rozhodně těšíme!
Formu vyladíme jako vždycky v srpnu na tradičním 
soustředění v Nepřívěci u Sobotky. 
Běchovičtí Sršni přejí všem Běchovičákům krásné 
prázdniny!!!
Každého, kdo se chce stát fotbalistou a Běchovickým 
Sršněm, rádi přivítáme. Potřebné kontakty rodiče najdou na 
našich stránkách www.bechovictisrsni.cz v sekci NÁBOR.

Alan Hejma
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INZERCE

ZDE BY  MOHL BÝT VÁŠ INZERÁT
Velikost 1/8 A4

Cena 480,- Kč (včetně DPH)

SUDOKU - řešení

Sudoku č. 1 Sudoku č. 2
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